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Predmet: 
 
 

Izvještaj predsjednika Hrvatske komore inženjera elektrotehnike 
o radu HKIE od 01. siječnja 2012. do 31. prosinca 2012. godine 

 
 
 
U ovom izvještaju dat je pregled aktivnosti i događanja o radu Hrvatske komore inženjera 
elektrotehnike u navedenom razdoblju od 01.01.2012.godine do 31.12.2012.godine 
 
 

ODRŽANE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HKIE  
u razdoblju za koje se podnosi izvještaj 

 
 

1. 29/12 sjednica održana je 01.i 02. veljače 2012. godine u Fužinama u 
dvorani hotela „Bitoraj“ 

2. 30/12 sjednica održana je 23.veljače 2012. godine u Virovitici u 
prostorijama hotela „Mozart“ u Špičić Bukovici 

3. 31/12 sjednica održana je 12.travnja 2012. godine u Zagrebu u  
prostorijama HKIE  

4. 32/12 sjednica održana je 29. svibnja 2012. godine u Zagrebu u 
      prostorijama HKIE 
5. 33/12 sjednica održana je 06. srpnja 2012. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
6. 34/12 sjednica održana je 06. rujna 2012. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
7. 35/12 sjednica održana je 11. listopada 2012. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
8. 36/12 sjednica održana je 12. studenog 2012. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
9. 37/12 sjednica održana je 30. studenog 2012. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
10. 38/12 sjednica održana je 13. prosinca 2012. godine u Tuhelju u 

prostorijama hotela Terme Tuhelj 
11. 39/12 sjednica održana je 28. prosinca 2012. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
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ODRŽANE SJEDNICE VIJEĆA KOMORE u 2012. godini 
 

Vijeće Komore sačinjavaju predjednici Vijeća područnih odbora i to: 

 Željka Anušić, predsjednica Vijeća PO Zagreb 

 Natko Vučković, predsjednik Vijeća PO Split 

 Krunoslav Novak, predsjednik Vijeća PO Varaždin 

 Damir Mijački, predsjednik Vijeća PO Osijek, i 

 Davorin Cukon, predsjednik Vijeća PO Rijeka 

 
- 01/12 Sjednica Vijeća Komore održana je 18.09.2012.godine u Zagrebu 

Razmatrana aktualna problematika struke i pripreme za DOIE Zadar 2012. 
 

- 02/12 Sjednica Vijeća Komore održana je 30.10.2012.godine u Zagrebu 
Razmatrana aktualna problematika Komore, planovi za 2013.godinu i priprema za 
Skupštinu Komore 

 
 

ODRŽANE SJEDNICE SKUPŠTINE HKIE u 2012. godini 
 
- 08. redovita Skupština HKIE održana je 20.04.2012.godine u Zagrebu 
- 09. redovita Skupština HKIE održana je 14.12.2012.godine u Tuheljskim 

Toplicama 
 

Na 08.redovitoj Skupštini HKIE smo usvojili izvještaj o radu HKIE i izvještaj o financijskom 
poslovanju u 2011.godini. Također je usvojen izvještaj Nadzornog odbora Komore o nadzoru 
nad financijskim poslovanjem HKIE za 2011.godinu. Pošto je g. Berislav Tatarin dao ostavku 
na dužnost člana Skupštine, umjesto njega je izabran g. Igor Topalović do kraja mandatnog 
razdoblja. Zbog odlaska u mirovinu s dužnosti člana Skupštine razrije razrješen je g. Željko 
Crnogorac, a imenovan g. Marijan Mikac do kraja mandatnog razdoblja. Također jer sa 
dužnosti člana Nadzornog odbora razriješen g. Želimir Gongola, a umjesto njega je izabran g. 
Mirko Župan. Zbog odlaska u mirovinu s dužnosti predsjednika Nadzornog odbora HKIE 
razrješen je g. Davor Pavlović, a imenovan g. Želimir Gongola do kraja mandatnog razdoblja. 
 
Na 09.redovitoj Skupštini HKIE smo donijeli planove rada i financijski plan za 2013.godinu.  
 
Zbog iznenadne smrti pok.kolege Zdravka Pileka, dipl.ing.el. kojemu je prestala dužnost 
člana Skupštine izabran je do kraja mandatnog razdoblja novi član Skupštine HKIE g. Damir 
Drokan, dipl.ing.el. Proglašeni su i novi počasni članovi Komore: g. Nikša Pulišelić, g.Ratko 
Klarić i posthumno g.Zdravko Pilek. 
 

 
SURADNJA SA OSTALIM STRUKOVNIM KOMORAMA u 2012.godini 

 
Suradnja na nivou koordinacije strukovnih Komora je nažalost totalno zamrla i jedino su ostali 
neformalni kontakti sa predsjednicima HKIS i HKIG. 

 
 

USTROJ STRUČNIH SLUŽBI HKIE 
 

Krajem 2012.godine ustrojeno je tajništvo sa potrebnim brojem administrativnih i stručnih 
djelatnika. Temeljem usvojene odluke o sistematizaciji radnih mjesta popunjeno je mjesto 
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glavnog tajnika Komore, tako da sada imamo optimalno rješenje (4 stalno zaposlena 
djelatnika). Na natječaju je na radno mjesto glavne tajnice Komore primljena g-đa Amela 
Čizmar, dipl.ing.el.  

 

 
ODBORI I POVJERENSTVA 

 
POVJERENSTVO ZA TRAJNO STRUČNO USAVRŠAVANJE 

 
Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje radilo je u slijedećem sastavu:Mario Karin, 
dip.ing.el. – predsjednik i članovi Darko Kompari i Mirko Pupić. 
 
Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje provodilo je Program stručnog usavršavanja 
ovlaštenih inženjera elektrotehnike za razdoblje 01.11.2011.– 31.10.2012. godine.  
 
Održana su slijedeća predavanja iz Programa stručnog usavršavanja ovlaštenih inženjera 
elektrotehnike u razdoblju 01.01.2012. – 31.12.2012.: 
 

1.Sustavi za rezervnu i besprekidnu opskrbu prioritetnih potrošača električnom  
    energijom, Ivan Galetić,dipl.ing.el. i  Mirko Hlupić,dipl.ing.el. 
    Varaždin,16.03.2012.          8 bodova                38 polaznika 
    Split,13.04.2012.                 8 bodova                38 polaznika 
    Pula,18.05.2012.                 8 bodova                54 polaznika  
    Osijek,01.06.2012.              8 bodova                22 polaznika  
    Zagreb,15.06.2012.             8 bodova                24 polaznika 
 
2.Niskonaponske električne instalacije – tehnički propisi i norme, 
    Vladimir Katanić, dipl.ing.el. i  Ante Gobov, dipl.ing.el. 
    Rijeka,23.03.2012.             8 bodova                82 polaznika 
    Osijek,30.03.2012.             8 bodova                71 polaznika 
    Zagreb,27.04.2012.            8 bodova                53 polaznika 
    Varaždin,25.05.2012.         8 bodova                40 polaznika   
    Split,15.06.2012.                8 bodova                49 polaznika  
 
3.Pregled, praksa i budući razvoj IEC 61850, Ksenija Žubrinić-Kostović, 
   dipl.ing.el., Ana Kekelj, dipl.ing.el. i mr.sc. Stjepan Sučić, dipl.ing.el.,  
    u suorganizaciji sa HRO CIGRE  
    Zagreb,29.03.2012.                8 bodova                54 polaznika 
 
4.Utjecaj obnovljivih izvora na kvalitetu električne energije,  
   prof.dr.sc. Tomislav Tomiša, dipl.ing.el.  
    Varaždin,13.04.2012.             4 bodova                87 polaznika 

 
5.Regulacija napona i jalove snage u elektroenergetskom sustavu,  
   prof.dr.sc. Igor Kuzle, dipl.ing.el., u suorganizaciji sa HRO CIGRE   
    Zagreb,17.04.2012.                 8 bodova               40 polaznika 
 
6.Relejna zaštita elektroenergetskog sustava,  

                prof.dr.sc Ante Marušić, dipl.ing.el. i doc.dr.sc. Juraj Havelka, dipl.ing.el.,  
                u suorganizaciji sa HRO CIGRE   

    Zagreb,03.05.2012.                8 bodova                46 polaznika 
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 7.Savjetovanje HO CIRED, u suorganizaciji sa HO CIRED    
    Sveti Martin na Muri 
    13.-16.05.2012.                    16 bodova                79 sudionika 
 
 8. Zahtjevi na telekomunikacijske mreže operatora prijenosnog sustava,  
     mr.sc. Suzana Javornik, dipl.ing.el., Nela Bilčar, dipl.ing.el.,  
     Mladen Perkov, dipl.ing.el., Đordana Miličić, dipl.ing.el. i  
     Tomislav Todorović, ing.el., u suorganizaciji sa HRO CIGRE   
     Zagreb,04.07.2012.              8 bodova                  21 polaznika 
 
 9. Prenaponska i gromobranska zaštita, prof.dr.sc. Ivo Uglešić,  
     Božidar Filipović – Grčić, dipl.ing.el. i Boško Milešević, dipl.ing.el.,  
     u suorganizaciji sa HRO CIGRE   
     Zagreb,18.09.2012.              8 bodova                 26 polaznika 

 
10. Dani ovlaštenih inženjera elektrotehnike 

           Zadar,27.-29.09.2012.         22 boda                    548 sudionika  
 
11. Preduvjeti implementacije integriranih sustava kontrole pristupa i  
      evakuacije, Alarm automatika  
      Rijeka,25.10.2012.                4 boda                     20 polaznika  
      Zagreb,29.11.2012.               4 boda                     20 polaznika 
 
12. Simpozij o sustavu vođenja EES-a, u suorganizaciji sa HRO CIGRE  
      Opatija,  
      11.11.-14.11.2012.              16 bodova                79 sudionika 
 
13. Nova energetika, dr. Nikola Čupin, mr.sc. Ranko Skansi,  
      Damir Karavidović, dipl.ing.el. i dr.,  
      u suorganizaciji sa Udrugom za razvoj Hrvatske(URH) 
     Vodice 
     22.11.-23.11.2012.              11 bodova                79 sudionika 
 
14. Priključak sunčanih elektrana na EES, te šanse i perspektive u projektiranju i  
      gradnji obnovljivih izvora energije, Luka Predragović, dipl.ing.el. 
      Zagreb,22.11.2012.               4 boda                    20 polaznika 
 
15. Stabilna postrojenja napajanja električne vuče, prof.dr.sc. Ivo Uglešić i dr.,  
      u suorganizaciji sa HRO CIGRE   
      Zagreb,27.11.2012.               8 bodova                20 polaznika 
 
16. Utjecaj elektromobilnosti na distribucijsku mrežu i elektroenergetski sustav,   
      prof.dr.sc. Davor Škrlec, u suorganizaciji sa HO CIRED   
      Zagreb, 29.11.2012.               8 bodova                20 polaznika 
 
16.Sustavi za zaštitu instalacija od požara, Siniša Novak,dipl.ing.el.  
      Split, 29.11.2012.                  2 boda                     20 polaznika  
 
17. Priključenje i pogon malih sunčanih elektrana,  
      Damir Karavidović, dipl. ing. el., u suorganizaciji sa HO CIRED   

      Zagreb, 18.12.2012.                8 bodova                20 polaznika 
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Programu stručnog usavršavanja ovlaštenih inženjera elektrotehnike u razdoblju 01.01.2012.-
31.12.2012. godine prisustvovalo je ukupno 1670 sudionika.  
 
Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje pripremilo je Program stručnog usavršavanja 
ovlaštenih inženjera elektrotehnike za razdoblje 01.11.2012.-31.10.2013. godine. 

 

 
POVJERENSTVO ZA ZAKONODAVSTVO 

 

Povjerenstvo, nakon iznenadnog i tužnog odlaska preminulog predsjednika Zdravka Pileka, 
radi u slijedećem sastavu: predsjednik Boris Vranešević i članovi Sandra Lederhas, Boris 
Ožanić i Franjo Medved. 

U proteklom razdoblju je ažuriran popis svih važećih propisa neophodnih za rad ovlaštenih 
inženjera elektrotehnike (nadzor i projektiranje) dostupan na WEB stranici HKIE. 

Suradnja sa HZN-e rezultira slijedećim: 

 Otkupljeno je pet kompleta IEC normi za NN instalacije i projektiranje, po jedan za 
svaki Područni odbor.  

 Na WEB stranici uspostavljena normoteka, tj popis do sada otkupljenih normi. 

 Izrada popisa i otkup ostalih IEC normi ići će fazno, a u završnoj fazi su norme za 
instalacije iznad 1000 V 

 
 

POVJERENSTVO ZA SURADNJU SA MINISTARSTVIMA 
 

Povjerenstvo radi u sastavu: predsjednik Darko Angebrandt i članovi Letizia Rojnić 
Poldrugovac, Luciano Ćustić, Miroslav Krepela i Krunoslav Novak.  
 

Povjerenstvo u gornjem sastavu početkom godine usvojilo je program rada koji ima za cilj da 
svojim djelovanjem afirmira HKIE (Komoru) u nadležnim resornim ministarstvima i drugim 
nadležnim državnim tjelima, kako na državnom tako i na lokalnom nivou, te da dugoročno 
postigne veče uvažavanje Komore kao partnera prilikom donošenja zakona i ostalih propisa 
koji zadiru u djelokrug rada članova Komore. 
 
Prema programu rada povjerenstvo konstantno komunicira elektronskim putem, a po potrebi 
se okuplja na radnim sastancima u Zagrebu ili u okviru DOIE u Zadru kako je bilo i za ove 
5.DOIE.  
 
Početkom 2012. godine, na inicijativu UO Komore, Povjerenstvo je pristupilo izradi prvog 
dokumenta za Ministarstvo graditeljstva i prostornog uređenja koji je imao za cilj Ministarstvu 
prikazati stanje u HKIE, ali i u elektrotehničkoj struci općeniti, istaknuti najvažnije probleme 
struke i Komore ali i ponuditi rješenja te navesti preferirane metode daljnje suradnje Komore i 
Ministarstva. U izradi navedenog dokumenta sudjelovali su svi članovi Povjerenstva te su u 
elektroničkoj komunikaciji dali svoje prijedloge i sugestije koje su u konačnici rezultirali 
usvojenim tekstom dokumenta od strane UO Komore koji je 05.ožujka 2012. poslan u 
Ministarstvo i na znanje ministru Ivanu Vrdoljaku. Kako tijekom cijele godine, nakon nekoliko 
urgencija MGIPU nije dalo nikakav odgovor na navedeni dokument Povjerenstvo je izradilo i 
skraćenu verziju dokumenta koji će biti upućen ovih dana u Ministarstvo. 
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Članovi Povjerenstva su se tijekom 2012. godine intenzivno uključili, zajedno s OODOIE i 
UO, u organizaciju jubilarnih 5.DOIE te su radili na promociji HKIE pripremajući materijale za 
medijsko praćenje skupa, organizacije konferencije za tisak i Okruglog stola s tada aktualnim 
ministrom Vrdoljakom te ostale aktivnosti koje su doprinijele afirmaciji HKIE i 5.DOIE u 
javnosti i kod našeg članstva. 

 
 

POVJERENSTVO ZA MEĐUNARODNU SURADNJU 
 

Povjerenstvo se sastalo u svibnju u Zagrebu i u rujnu na Danima ovlaštenih inženjera 
elektrotehnike u Zadru. Predsjednik Povjerenstva za međunarodnu suradnju Hrvatske 
komore inženjera elektrotehnike je Miljenko Rodek, a članovi su Željko Matić, Olga Štajdohar-
Pađen i Boris Vranešević. 
 
Obveza članova povjerenstva i administrativnih tajnica je da koristeći sve dostupne 
informacije kontinuirano proširuju bazu kontakata, koja služi kao osnova za ostvarivanje 
komunikacije, za organizaciju skupova kao i za prikupljanje informacija .  
 
U 2013. godini članovi Povjerenstva, a i drugi članovi Upravnog odbora su aktivno sudjelovali 
na slijedećim skupovima: 
 

Međunarodna elektrodistribucijska konferencija, Sveti Martin na Muri, 13. – 16. 
svibnja 2012. 
 

Delegacija HKIE sudjelovala je u radu TREĆEG SAVJETOVANJA HRVATSKOG OGRANKA 
MEĐUNARODNE ELEKTRODISTRIBUCIJSKE KONFERENCIJE održanog u Svetom 
Martinu na Muri, 13. – 16. svibnja 2012. 
 

Međunarodna elektrodistribucijska konferencija (CIRED: akronim od Congrès International 
des Réseaux Electriques de Distribution; International Conference on Electricity Distribution) 
je udruga koja okuplja zainteresirane u području elektrodistribucijske djelatnosti: najširi krug 
stručnjaka iz distribucijskih poduzeća, iz instituta i fakulteta, proizvođače opreme i davatelje 
usluga, opskrbljivače i potrošače. Cilj je CIRED-a, prema Statutu, povećanje stručne 
kompetencije i sposobnosti, umijeća i znanja, u najširem području elektrodistribucijske 
djelatnosti, uključivo distribuiranu proizvodnju. Stručna djelatnost Hrvatskog ogranka CIRED-
a ustrojena je danas, po modelu međunarodne udruge, kroz šest studijskih odbora. 
Na savjetovanju je prezentirano 143 referata i to po studijskim odborima: 
SO1 „Mrežne komponente“ 35 referata 
SO2 „Kvaliteta električne energije i elektromagnetska kompatibilnost“ 19 referata 
SO3 „Vođenje, zaštita, procesna informatika i telekomunikacije“ 27 referata 
SO4 „Distribuirana proizvodnja“ 17 referata 
SO5 „Razvoj sustava“ 14 referata 
SO6 „Regulacija, upravljanje i organizacija“ 31 referat 
 

24. međunarodni “Elektroinženjerski simpozij” Dani Josipa Lončara u Šibeniku 
 

Od 6. do 9. svibnja 2012. u organizaciji Elektrotehničkog društva Zagreb (EDZ) u Šibeniku je 
održan 24. međunarodni “Elektroinženjerski simpozij” Dani Josipa Lončara. Simpoziju su 
prisustvovali i predstavnici Komore. 
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44. međunarodni skup CIGRE 2012. u Parizu 
 

U kongresnom centru u Parizu je od 27. do 31.08.2012. održan 44. međunarodni skup 
CIGRE. Bilo je prisutno 3200 sudionika kongresa. Organizirana je tehnička izložba s više od 
200 izlagača koju je razgledalo 6000 zainteresiranih posjetitelja. Paralelno s predavanjima 
održan je cijeli niz okruglih stolova, a na zasjedanju radnih tijela izabrano je novo 
rukovodstvo. Na uvodnim predavanjima naglašena je orijentacija CIGRE-a da do 2050. 
godine osigura dovoljno kvalitetne električne energije za 9 milijardi ljudi. Na međunarodnom 
skupu su prisustvovali i predstavnici Komore, a održan je i sastanak s delegacijama naših 
tvrtki koje su aktivno sudjelovale u radu skupa. 
 

DOIE u Zadru 
 
U sklopu Dana ovlaštenih inženjera elektrotehnike koji su se održali u Zadru od 27.– 
29.09.2012. održan je i sastanak predstavnika komora iz zemalja u našem okruženju.  

 
Skupu su prisustvovali gosti iz Bosne i Hercegovine, Crne Gore, Makedonije i Slovenije. Na 
sastanku koji je održan 28.09.2012. raspravljalo se o mogućnosti rada ovlaštenih inženjera 
elektrotehnike u drugim zemljama, o problemima javne nabave, te o obveznom sadržaju 
elektrotehničke dokumentacije. 
 
Na Danima ovlaštenih inženjera elektrotehnike u Zadru 2012. sudjelovali su slijedeći 
predstavnici komora zemalja u našem okruženju i predstavnici HKIE: 
 

Bosna i Hercegovina Mesud Hadžialić 

Crna Gora Ratko Vujović 
Mićun Nikitović 

Makedonija Ratko Stanojkovski 
Vladko Todorovski 

Slovenija Ivan Leban 

Hrvatska Željko Matić 
Miljenko Rodek 
Boris Vranešević 
Maja Dubravec Lazić 

 
 

ODBOR ZA UPIS 
 

Odbor za upis u sastavu Željko Matić, predsjednik, te članovi: Smiljka Mamula, dipl.ing.el.; 
mr.sc. Davor Petranović, dipl.ing.el.; Živko Radović, dipl.ing.el.; Boris Vranešević, dipl.ing.el.; 
je tijekom 2012. godine održao 9 sjednica (25/2012.-33/2012.) 

 
Na sjednicama su razmatrani i riješavani: zahtjevi za upis u Komoru, zahtjevi za ispis iz 
Komore, zahtjevi za mirovanje članstva, zahtjevi za aktiviranje članstva u Komori, zahtjevi za 
otvaranje samostalnih ureda ovlaštenih inženjera, zahtjevi za zatvaranje samostalnih ureda 
ovlaštenih inženjera, zahtjevi za upis u imenik vježbenika, te promjenu tvrtke i mentora, 
zahtjevi za oslobađanje od plaćanja članarine i otpis duga članarine zbog odlaska u mirovinu 
ili smrti, zahtjevi članova za promjenu tvrtke zaposlenja, zahtjevi za zadržavanje članstva u 
Komori do najviše 6 mjeseci zbog opravdanih razloga, razmatrane su molbe za odustajanje 
od zahtjeva za upis, razmatrane su presude Upravnog suda i Visokog upravnog suda RH u 
vezi postupaka upisa, te je Odbor za upis postupao po nijima, razmatrani su zahtjevi za 
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izdavanjem rješenja o priznavanju inozemne stručne kvalifikacije za obavljanje poslova 
projektiranja i stručnog nadzora građenja u svojstvu odgovorne osobe, te je Odbor za upis 
davao odgovore na prispjele upite u vezi članstva u Komori.  
 
Organiziran je sastanak predstavnika Odbora za upis s dekanom Fakulteta elektrotehnike i 
računarstva, prof.dr.sc. Nedjeljkom Perićem. Tema sastanka bile su titule koje dodjeljuje 
FER, a nisu u skladu s uvjetima za upis u Imenik ovlaštenih inženjera elektrotehnike 
propisanim u članku 105. Zakona o arhitektonskim i inženjerskim poslovima i djelatnostima u 
prostornom uređenju i gradnji (N.N. 152/08) 
 
U 2012. godini je: 
 

Upisano novih članova: 38 

Ispisano članova: 38 

Odbijeno zahtjeva za upis: 1 

Odobreno mirovanje članstva u Komori 45 

Odobreno aktiviranje članstva u Komori 8 

Zaključak o odbacivanju zahtjeva kao nepotpunog - 

Otvaranje ureda ovlaštenog inženjera elektrotehnike 6 

Zatvaranje ureda ovlaštenog inženjera elektrotehnike 2 

Zahtjev za upis u imenik vježbenika 63 

U postupku upisa (čeka se dopuna dokumenata): 5 

 
 
 

POVJERENSTVO ZA CJENIK USLUGA 
 

Obzirom na kompleksnost naše struke, kostituirano je povjerenstvo sa više članova koji su 
specijalisti za određene oblasti. Povjerenstvo je završilo svoj rad u travnju 2012.godine. 
Gotov prijedlog cjenika ovo povjerenstvo je dostavilo Upravnom odboru HKIE. Upravni odbor 
je cjenik usluga proslijedio na prethodno mišljenje drugim strukovnim komorama. U roku smo 
dobili pozitivno mišljenje HKIS, negativno mišljenje HKIG, a HKA se nije u roku očitovala, što 
se smatra da je suglasna. Obzirom da nismo dobili pozitivna mišljenja svih strukovnim 
komora, nismo mogli slati Ministarstvu na suglasnost. Međutim, odluka Upravnog odbora je 
bila da se ipak predloženiPravilnik o cijenama usluga stavi na našu internetsku stranicu i ima 
funkciju preporuke našim članovima. 

 

 
POVJERENSTVO ZA FINANCIJE 

 
Povjerenstvo za financije tijekom cijele godine prati prihode i rashode u Komori i jednom 
mjesečno u pisanom obliku izvještava Upravni odbor.Spomenuti izvještaj sadrži sve stavke iz 
kontnog plana kao i postotak njihovog trošenja u odnosu na doneseni plan. Upravni odbor 
dobiva i detaljna obrazloženja za pojedine stavke iz financijskog izvješća na osnovu pojedinih 
upita. Povjerenstvo za financije sastaje se u pravilu tri puta godišnje, kada se donosi plan za 
narednu godinu, kada se podnosi financijsko izvješće za prethodnu godinu i po potrebi kada 
se vrši preraspodjela sredstava tijekom godine. Osim navedenog Predsjednik povjerenstva 
tijekom cijele godine surađuje i kontrolira rad osobe koja vodi knjigovodstvene i 
računovodstvene poslove i sudjeluje u radu Nadzornog odbora. 
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POVJERENSTVO ZA NADZOR NAD RADOM ČLANOVA KOMORE 
 

Povjerenstvo za nadzor nad radom članova HKIE je konstituirano na sjednici održanoj 20.09. 
2011. godine. U radu sjednice je tada sudjelovao i pravnik, što je prema važećem Pravilniku o 
nadzoru nad radom članova HKIE bilo i potrebno. 
 
Pošto 2012. godine nije donesen Kodeks strukovne etike (koji je u planu za 2012. g. bio uvjet 
za donošenje točnog plana i početka vršenja nadzora), Povjerenstvo nije započelo sa 
vršenjem redovitog nadzora (potrebe za izvanrednim nadzorom nije bilo). 
 
Da bi povjerenstvo u 2013. godini moglo započeti vršiti redoviti nadzor i prema potrebi 
izvanredne nadzore Povjerenstvo je zaključilo da je u tekućoj godini potrebno učiniti slijedeće: 
 

1. Usvojiti na Skupštini Kodeks strukovne etike (Upravni odbor, Skupština) 
2. Usvojiti na Skupštini nužne promjene Pravilnika o nadzoru nad radom članova 

HKIE prema prijedlogu Povjerenstva (Povjerenstvo, Upravni odbor, Skupština) 
3. Proširiti Povjerenstvo na minimalno 5 članova (Upravni odbor, Povjerenstvo) 
4. Pripremiti potrebne dokumente za obavljanje nadzora (upitnik i ostali pripadajući 

obrasci – Povjerenstvo) 
 
Nakon ispunjenja točaka 1, 2, 3, 4 te izrade plana redovitih nadzora obavljati redovite 
nadzore, a izvanredne prema potrebi (Povjerenstvo) 

 

 

INTERNETSKA STRANICA I GLASILO KOMORE 
 

Povjerenstvo za internetsku stranicu i glasilo radi u stalnom nepromijenjenom sastavu: 
 

 Miljenko Rodek, glavni urednik internetske stranice 

 Mirko Pupić, član – glavni urednik Glasila Komore 

 Mario Karin, član 

 Sanja Vinter, član 

 Zijad Lelić, član 

 Maja Dubravec, član – administrativna tajnica HKIE 
 

Po potrebi se u aktivnosti uključuju i drugi članovi Komore koji mogu pridonijeti radu. 
 
Povjerenstvo za internetsku stranicu se sastajalo svaki mjesec, a za usklađivanje stavova 
koristila se  komunikacija e-mailom. U 2012. godini održano je deset sastanaka i objavljeno je 
11 newslettera. Na sastancima se pregledava sadržaj internetske stranice, izrađuje 
newsletter i daje izvještaj o aktivnostima na svim dijelovima stranice. Stručnu i tehničku 
pomoć za rad na stranici daje tvrtke SAGUARO. Dnevni red sastanaka i obveze članova 
priprema glavni urednik internetske stranice. 

 
U aktivnosti se uključuju i drugi članovi Komore koji mogu pridonijeti radu Povjerenstva, a za 
svaki važniju odluku Upravnog odbora ili značajniji događaj vezan za rad Komore izrađuje se 
posebna vijest s opširnijim informacijama. 
 
Povjerenstvo je u protekloj godini ažuriralo i objavljivalo slijedeće sadržaje na internetskoj 
stranici: 
 

 Najave, vijesti, newsletter 
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 Pokretanje anketa, zaključivanje i objava rezultata 

 Organizacija foruma 

 Odgovaranje na upite članova, objava mišljenja, odgovora i dr. 
 

Popis usluga i sadržaja internetske stranice 
 
Osnovni sadržaji internetske stranice se nisu mijenjali. To su: 
 

 Imenici i upisnici 

 Informacije i evidencija bodova stalnog stručnog usavršavanja 

 Forum 

 Anketa 

 Vijesti i newsletter 

 Osobne stranice članova 

 Rubrika "Pitajte nas"  

 
Na stranici se također nalaze svi obrasci koji olakšavaju rad administrativnoj službi i 
članovima koji žele određenu uslugu. 
 
U protekloj godini unaprijeđeni su sadržaji internetske stranice: 
 

 Na stranici su objavljena glasila Komore u PDF formatu 

 Dodane su slikovne poveznice za Glasilo, Učestala pitanja i Anketu. 

 Povjerenstvo za zakonodavstvo pripremilo je popis važećih zakona, pravilnika i 
tehničkih propisa koji su objavljeni na stranici 

 Završene su promjene na bazi podataka i modulu za prikaz i ispis bodova za stručno 
usavršavanje te je omogućen prikaz bodova po razdobljima. Na predložak za prikaz 
bodova su dodana dva "gumba" s ikonama. Jedan služi za odabir željenog razdoblja 
za pregled, a drugi služi za ispis odabranog razdoblja 

 Na zahtjev većeg broja članova omogućena je promjena lozinke za pristup 
internetskoj stranici. Proceduri promjene lozinke se pristupa preko poveznice koja se 
nalazi na dijelu stranice "Moj HKIE". 

 U rubrici "Anketa" postavljen je brojač koji prikazuje odaziv članova na anketu 
 

Suradnja s tvrtkom SAGUARO 
 
Sa tvrtkom SAGUARO povjerenstvo kontinuirano surađuje. Voditelj tima je Goran Bartolić, 
dizajner stranice je Irena Meglajec, a Ivan Matić operativno dorađuje, programira i unapređuje 
sadržaj stranice.  
 

Analiza funkcionalnosti i unapređenje internetske stranice 
 
Povjerenstvo redovno prati posjećenost i aktivnosti na internetskoj stranici i pomoću Google 
računa i implementacije Google Analytics-a pregledava statistike posjećenosti i druge analize 
funkcioniranja stranice. Tako se ustanovilo da se sadržaji internetske stranice uglavnom 
čitaju i pregledavaju, a da vrlo malo članova koristi dijelove stranice gdje se traži aktivno 
sudjelovanje. Broj članova koji pregledavaju teme i postove na forumu je cca  200 do 300, ali 
ih vrlo malo otvara teme i piše postove. Jednako je loša situacija i na drugim dijelovima 
stranice koji su otvoreni za rad članova. Ankete ispunjava cca 20 članova, a u rubrici "Pitajte 
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nas", pitanja se uglavnom svode na formalna pitanja o upisu, pečatima i sl. Objavom 
mjesečnog newslettera broj otvaranja stranice raste na 300-600 i to je uglavnom broj članovi 
koji koriste informacije na stranici. Povjerenstvo želi unaprijediti forum i u raspravama na 
forumu naglasiti tehnički karakter. Također se pokušava dobiti kvalitetni odziv članova na 
anketama. Povjerenstvo želi spriječiti da internetska stranica postane samo jednosmjerna 
informacija. 
 

Glasilo Komore 

 
Krajem 2012. i početkom 2013. pripremljeno je, tiskano i poslano svim članovima na kućnu 
adresu Glasilo br. 3. na cca. 140 stranica. 
 
U ovom broju su objavljene aktivnostima i postignuti rezultati HKIE, službene objave i 
najnovija zakonska regulativa. U broju 3. Glasila su obavijesti o najvažnijim događajima u 
Komori, o radu područnih odbora, te o međunarodnim aktivnostima Komore.  
 
Dio stranica Glasila zauzima i zakonska regulativa. Također su u zadnjem poglavlju 
predstavljeni su imenici HKIE koji obuhvaćaju popis članova u razdoblju od siječnja do 
prosinca 2012.godine. 

 
Na internetskoj stranici Komore, Glasilo je objavljeno u pdf formatu tako da ga mogu pročitati 
svi zainteresirani (ne samo članovi).  

 
 

DANI OVLAŠTENIH INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 

 
Vrlo uspješno su održani jubilarni 5.Dani ovlaštenih inženjera elektrotehnike u Zadru od 
27.09.2012. – 29.09.2012. godine. 
 
Skupu je prisustvovalo preko 550 učesnika, uključujući i domaće i inozemne goste. 
 
Na Danima ovlaštenih inženjera elektrotehnike održano je niz predavanja iz raznih tematskih 
područja. Predavači su bili naši eminentni stručnjaci iz pojedinih područja elektrotehničke 
struke sa interesantnim i aktualnim temama (projektiranje i stručni nadzor – specifični 
slučajevi i realizirana projektna rješenja, postupci i pravila vođenja nadzora u svijetlu EU-
propisa; zatim elektroenergetika – EU tržište električne energije i regulatorni okviri, održivi 
razvoj, zatim teme rasvjete, automatskog upravljanja, te propisa i zakonske regulative).  
 
Za vrijeme održavanja skupa održana je i press konferencija sa predstavnicima lokalnih 
medija (novine, radio, televizija) tako da se naš glas mogao čuti i dalje od dvorane za 
predavanje. 
 
Posebno smo bili počašćeni nazočnošću ministra g-dina Ivana Vrdoljaka koji je održao 
uvodno predavanje na okruglom stolu sa temom „Stanje i perspektive elektrotehničke struke 
u graditeljstvu“. 
 
I na kraju, 29.09.2012. imali smo organizirani izlet brodom po zadarskom akvatoriju na 
kojemu je bilo 125 učesnika. U sklopu izleta imali smo obilazak otoka Veli Iž. 
 
Možemo zaključiti da se isplatio uloženi trud u organizaciju našeg najvećeg skupa – Dana 
ovlaštenih inženjera elektrotehnike, tako da smo odmah u studenom 2012.godine pokrenuli 



 12 

organizaciju sljedećih 6.Dana ovlaštenih inženjera elektrotehnike. Donesena je odluka da 
domaćin sljedećih DOIE bude ponovo Zadar početkom listopada 2013.godine. 
 

 
PODRUČNI ODBORI 

 
IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA ZAGREB U 2012.g. 

 

Sastanci VPO Zagreb 
 

Tijekom 2012.g. Vijeće Područnog odbora Zagreb, kojeg čini 11 članova, održalo je šest sastanaka, 
od kojih jedan u Sisku. 
 
30.01.2012. 
Prijedlozi i primjedbe na zadnje radne verzije Kodeksa strukovne etike ovlaštenih inženjera 
elektrotehnike i Pravilnika o cijenama usluga HKIE 
Popis važećih propisa u RH za web (ispravci i dopune) 
 
20.02.2012. 
Prijedlozi i primjedbe na zadnju radnu verziju Pravilnika o cijenama usluga HKIE 
 
 
 
18.04.2012. 
Treći Zagrebački energetski tjedan – sudjelovanje HKIE, PO Zagreb 
8. Skupština HKIE – komentar materijala 
Zbor Područnog odbora Zagreb - dogovor 
 
27.06.2012. 
Pregled rada VPO Zagreb u prvih šest mjeseci 2012.g 
(Sastanku je prisustvovao predsjednik HKIE g. Željko Matić.) 
 
20.09.2012. 
Izvješće sa sastanka Vijeća HKIE održanog 18.09.2012. 
 
29.10.2012. 
Plan rada VPO Zagreb za 2013.g. 
 
 

Sudjelovanje na događanjima 
 

PO Zagreb je prisustvovao okruglom stolu „Izmjene i dopune zakona o postupanju s nezakonito 
izgrađenim zgradama“ (NN 90/11) u Ministarstvu graditeljstva i prostornog uređenja 19.04.2012. za 
Zagrebačku županiju i 04.05.2012. za Grad Zagreb. 
 
U sklopu 3. Zagrebačkog energetskog tjedna 15.05.2012. u Starogradskoj vijećnici je održano šest 
predavanja u organizaciji Hrvatske komore inženjera strojarstva. Na poziv gđe. Stele Pekas iz VPO 
Zagreb HKIS ispred HKIE predavanje je održao prof.dr.sc. Zdenko Šimić (FER Zagreb) s temom 
„Energetski održiva budućnost Hrvatske“. Kotizacija je iznosila 100 kn, a sudjelovanjem se ostvarilo 
pravo na 6 bodova. 
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Zbor Područnog odbora Zagreb 
 

Zbor PO Zagreb je održan 22.11.2012. u Velikoj dvorani Zagreb u Chromosovom tornju. Zboru je 
prisustvovalo 36 članova i 2 vježbenika. Okupljenim članovima je prezentiran rad VPO Zagreb 
tijekom 2012. godine i iznesene aktualnosti u HKIE. Predsjednik Povjerenstva za trajno stručno 
usavršavanje g. Mario Karin, ujedno i član VPO Zagreb, prisutnima je predstavio rad Povjerenstva i 
plan za 2013.g. te odgovorio na postavljena pitanja. Članovima je upućen poziv da dostave teme 
koje bi se mogle obraditi na Okruglom stolu koji VPO Zagreb planira održati tijekom 2013.g. 
 
Nakon Zbora je g. Luka Predragović, dipl.ing.el. održao predavanje na temu „Priključak sunčanih 
elektrana na EES, te šanse i perspektive u projektiranju i gradnji obnovljivih izvora energije“ za koje 
su polaznici ostvarili 4 boda bez kotizacije. Predavanju je prisustvovalo oko 70 članova. 
 
 

       Željka Anušić, dipl.ing.el. 
       Predsjednica VPO Zagreb 

 
 

IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA SPLIT U 2012.g. 

 

U toku 2012.g. Vijeće područnog odbora Split provelo je slijedeće zadane aktivnosti: 
 

– Organizacija stručnih skupova: 
 

Split, 13.travanj 2012.  “ Sustavi za rezervnu i besprekidnu opskrbu prioritetnih 
potrošača električnom energijom ”. g. Ivan Galetić, 
dipl.ing.el.; g. Mirko Hlupić, dipl.ing.el. 

 
 
Split, 15.lipanj 2012.  „Niskonaponske električne instalacije – tehnički propisi i 

norme“ , g. Vladimir Katanić, dipl.ing.el.; g. Ante Gobov, 
dipl.ing.el. 

 
Split, 29.studeni 2012.  „Sustavi za zaštitu instalacija od požara“,g. Novak Siniša, 

dipl.ing.el. 
 
- Sjednice Vijeća područnog odbora Split: 
 
Split, 28. ožujak 2012. 01/12 Sjednica Vijeća područnog odbora Split  
Split, 17. listopad 2012.  02/12 Sjednica Vijeća područnog odbora Split 
Šibenik, 07. studeni 2012.  03/12 Sjednica Vijeća područnog odbora Split 
 
- Zbor Vijeća područnog odbora Split: 
 
Split, 29. studeni 2012. Zbor područnog odbora Split  
 
- Sjednice Vijeća komore: 
 
Zagreb, 18. rujan 2012.  Sjednica Vijeća Komore 
Zagreb, 30. listopad 2012.  Sjednica Vijeća Komore 
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- Ostale aktivnosti: 
 
Split, 25. travanj 2012.  Izmjene i dopune Zakona o postupanju s nezakonito 

izgrađenim zgradama - Sudjelovanje u radu na okruglom 
stolu, predstavnik Natko Vučković, dipl.ing.el. 

Zadar, 26. rujan 2012.  Sastanak Organizacijskog odbora DOIE  
 
 

Ostale aktivnosti i inicijative predviđene planom rada za 2012.g.: 
 

Vezano za legalizaciju nelegalnih objekata, „za koju elektrotehnička struka nije potrebna!?“, 
VPO Split predlaže da se Komora obrati članovima sa naputkom ili prijedlogom oko 
postupanja kod legalizacije navedenih objekata. 
Naime, u sklopu legalizacije, od strane Ugovaratelja usluge provedbe legalizacije, traži se 
Izjava ovlaštenog inženjera elektrotehnike da nelegalni objekt udovoljava u smislu 
elektrotehničkih instalacija. 
 
Predlaže se da Komora svojim članovima uputi naputak prema kojemu se tražena Izjava ne 
smije dati, bez minimalno: 
1. Projekta izvedenog stanja elektrotehničkog projekta (instalacije, uzemljenje, gromobran...), 
2. Ispitivanja elektrotehničkih instalacija 
3. Vizualnog pregleda 
 
U sklopu predviđenih aktivnosti u završnoj fazi je dovršetak pregovora sa FESB-om, o 
korištenju prostora za potrebe rada područnog odbora. U sklopu dogovora je potrebno 
definirati uređenje i opremanje prostora, te načine njegova korištenja. Dogovoreno je da se 
kroz daljnje aktivnosti preciziraju uvjeti korištenja, osobito u kontekstu zaduženja za prostor i 
tehničkih detalja kao termina korištenja, načina korištenja normi koje bi bile pohranjene u tom 
prostoru i sl.  
Na Zboru područnog odbora održanom 29.studenog 2012.g., je preuzet set normi iz NN za 
članove PO Split. U sklopu održanog Zbora, VPO Split je organizirao predavanje „Sustavi za 
zaštitu instalacija od požara“ koje je izvan redovnog godišnjeg programa trajnog stručnog 
usavršavanja. 
VPO Split je za počasnog člana HKIE predložilo g. Nikšu Pulišelića, a prijedlog je prihvaćen 
od strane Skupštine. 
 
Vezano za problematiku cijena usluga tj. od strane HKIE izrađenog cjenika usluga. Rasprava 
i događanja oko cjenika, na koji su od ostalih Komora za sada odredila jedino Komora 
građevinara i to na način da nije data suglasnost za cjenik, uzimajući također u obzir rasprave 
sa AZTN, navodi na zaključak da osnovna funkcija cjenika neće zaživjeti na zamišljeni način. 
Stav VPO Split oko cijenika je već prije istican na način da je izrađeni dokument za svaku 
pohvalu, jer se njime kao jednim od rijetkih dokumenata opisuje sva širina i djelokrug rada 
ovlaštenih inženjera elektrotehnike. Osobito se ističe raščlanjivanje mogućih vrste poslova 
koje se danas često nazivaju samo jednim imenom - elektrotehnički projekt.  
 
Mišljenje VPO Split je da bi trebalo kroz procedure projektiranja definirati potrebe za različitim 
vrstama elektrotehničkih projekata, čije je raščlanjenje vidljivo iz radnog materijala cjenika. 
Procedure bi trebalo definirati kroz Pravilnik o opremanju projekata, za čiju izradu bi Komora 
trebala uložiti dodatan napor i prijedlozima pomoći Ministru u izradi Pravilnika. Na taj način bi 
se lakše definirala uloga i vrsta pojedinog projekta, a samim time bi to imalo učinak na 
postizanje korektne cijene. 
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U skladu s tim možda je potrebno ponovo razmotriti potrebu za uvođenjem smjerova u 
projektiranje elektrotehničkih projekata, koji se također mogu povezati sa cjenikom. 
 
Za provedene aktivnosti u 2012.g. su trošena financijska sredstva u skladu sa predviđenim i 
realiziranim aktivnostima.. 
 
 
       Natko Vučković, dipl.ing.el. 
       Predsjednik VPO Split 

 
 

IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA VARAŽDIN U 2012.g. 

 

Dana 02.02.2012. u Varaždinu je održana  09. sjednice Vijeća Područnog odbora Varaždin 
HKIE na kojoj je predloženo da se održi Zbor Područnog odbora Varaždin polovicom travnja, 
u sklopu kojega bi se održao i besplatni seminar (bodovi) za članove HKIE.  
Podržana je ideja da se svi elektroinženjeri „učlane“ u HKIE, a da se onda urede razredi po 
područjima djelovanja, čime bi se dalo na značaju HKIE.  
Nakon rasprave o Cjeniku usluga zaključeno je da ga se može podržati uz primjedbu na 
prevelik raspon postotaka u Tablici 1. 
Glede Kodeksa, podržan je stav da se napravi novi materijal koji će biti jednostavniji, kraći i 
upotrebljiviji u praksi.  
Prema odlukama Upravnog odbora HKIE, dogovoreno je da se nađe odgovarajući prostor za 
Područni odbor HKIE u Varaždinu. 
Prijedlog o ustrojstvu registra pravnih osoba registriranih za poslove projektiranja i nadzora 
se podržava. 
Ponovo je naglašen problem „nelojalne konkurencije „ od strane „određenih fakulteta i 
umirovljenih profesora“ u obavljanju poslova projektiranja. 
Podržan je stav HKIE da se u Povjerenstva za tehničke preglede, sudske vještake i Urede za 
graditeljstvo angažiraju članovi HKIE. 
 
16.03.2012. god. u Varaždinu u Gradskoj sportskoj dvorani, u organizaciji HKIE održan je 
stručni seminar: “Sustavi za rezervnu i besprekidnu opskrbu prioritetnih potrošača električne 
energije”. 
Predavanje su održali g. Ivan Galetić, dipl.ing.el. i g. Mirko Hlupić, dipl.ing.el., a na seminaru 
je prisustvovalo 38 polaznika. 
 
Zbor Područnog odbora Varaždin HKIE održan je 13.04.2012. u Varaždinu, a prisutne je 
pozdravio Predsjednik HKIE Željko Matić te naglasio da HKIE trenutno ima 1493 člana i 120 
vježbenika. Između ostaloga je govorio o radu HKIE u razdoblju siječanj-travanj 2012. godine, 
te se osvrnuo na „Zakon o legalizaciji“ i prijedlogu izmjena i dopuna, stručnima seminarima i 
polaganju stručnoga ispita unutar HKIE, registru pravnih osoba koje se bave projektiranjem, 
nelojalnoj konkurenciji unutar struke i nuđenju poslova preko posrednika. 
Miljenko Rodek, kao član Upravnog odbora HKIE, upoznao članove Vijeća sa aktivnostima 
HKIE sa posebnim osvrtom na međunarodnu suradnju i web-stranicu HKIE.  
Na dnevnom redu je bilo izvješće o radu PO Varaždin za 2011. godinu, koje je podnio 
predsjednik Vijeća Područnog odbora Varaždin Krunoslav Novak i Plan rada za 2012. godinu. 
Izvješće i Plan su jednoglasno prihvaćeni.  
Pod točkom razno, na inicijativu kolege Tomislava Ivaneka, razvila se diskusija o normama te je 
zaključeno da će se članstvo angažirati na oblikovanju zahtjeva za besplatne norme od strane 
Državnog zavoda za normizaciju, te na web stranici HKIE otvoriti temu na forumu. 
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Jednoglasno je donesena odluka da se kolega Marijan Mikac, ing.el. iz Bjelovara, rođen 
1959.g., a radi u HEP-u u Bjelovaru,  imenuje za člana Vijeća PO Varaždin i člana skupštine 
HKEI  ispred PO Varaždin, a umjesto kolege Željka Crnogorca iz Bjelovara koji više ne može 
biti član PO Varaždin niti član skupštine HKIE.  
U sklopu Zbora organizirano je predstavljanje elektrotehničkog društva sjeverozapadne 
Hrvatske, te održano stručno predavanje na temu “Utjecaj obnovljivih izvora na kvalitetu 
električne energije” koji je bodovano s 4 boda. 
 
10. sjednica Vijeća Područnog odbora Varaždin HKIE je održana 25.05.2012. u Varaždinu na 
kojoj je konstatirano da je Područni odbor Varaždin već dao svoje mišljenje na Pravilnik o 
cijenama usluga HKIE, od kojih je jedan dio uvažen. Predloženo je HKIE da se ovaj konačni 
prijedlog Pravilnika o cijenama usluga HKIE pošalje u daljnju proceduru.  
Zatraženo je od HKIE da za svoje članove posreduje u nabavci normi od HZN, te da HKIE 
oformi tim stručnjaka za pojedina pitanja kako bi se promptno moglo odgovarati na pojedina 
pitanja i zahtjeve Ministarstva kao i inih zainteresiranih.  
Ponovo je istaknut problem ureda koji ne mogu obavljati sve inženjerske djelatnosti kao i 
trgovačka društva.(obavljanja električnih mjerenja i ispitivanja, te u obavljanje poslova 
tehničke zaštite). 
 
25.05.2012. god. u Varaždinu u organizaciji HKIE održan je stručni seminar “Niskonaponske 
električne instalacije – Tehnički propisi i norme”. Predavanje su održali g. Vladimir Katanić, 
dipl.ing.el. i g. Ante Gobov, dipl.ing.el., a seminaru su prisustvovala 42 polaznika. 
 

11. sjednica Vijeća Područnog odbora Varaždin HKIE  je održana 18.10.2012. u Koprivnici na 
kojoj su raspravljene teme za stručne seminare na našem područnom odboru: 
„Pravilnik o plinskim kotlovnicama“  
„Uvjeti priključenja fotonaponskih elektrana i ostalih obnovljivih izvora energije“ 
 „Prateća dokumentacija za građevne i električne proizvode potrebna kod gradnje“  
„Mjerenja i ispitivanja električnih instalacija i opreme kod ugradnje i održavanja“  
„Značenje ulaska Hrvatske u EU za članove HKIE“  
Glede prostora potrebnog za rad Područnog odbora dogovoreno je da se pokuša pronaći 
prostor zajedno s još nekom komorom. Predloženo je da se razmotri ideja iznajmljivanja 
prostora u nekom uredu ili tvrtki ovlaštenog inženjera elektrotehnike. Naglašen je problem 
korištenja, održavanja i plaćanja najma za prostor potreban za rad Područnog odbora.  
Također je predložena profesionalizacija funkcije predsjednika HKIE, tj. da za predsjednika 
bude imenovan član HKIE na puno radno vrijeme u HKIE, te da se ne bavi nikakvom drugom 
djelatnosti, tj da mu se članstvo zamrzne za vrijeme mandata. 
Ponovo je naglašeno pitanje mjerenja i ispitivanja električnih instalacija za urede koji ne mogu 
obavljati sve inženjerske djelatnosti kao i trgovačka društva (obavljanje električnih mjerenja i 
ispitivanja, te u obavljanje poslova tehničke zaštite). 
 
 
       Krunoslav Novak, dipl.ing.el. 
       Predsjednik VPO Varaždin 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 17 

IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA RIJEKA U 2012.g. 

 

Održavani sastanci PO HKIE Rijeka prema potrebi na kojima se raspravljalo o stanju i 
ondašnjim novostima i tekućoj problematici. 
 
Održan jedan zbor PO HKIE Rijeka na kojem je članstvu dato izvješće o stanju u Komori i 
aktualnoj problematici. Odgovarano na pitanja prisutnih. 
 
Održani stručni seminari u Rijeci i Puli, prema programu stručnog usavršavanja. 
 
Prisutstvo članstva na 5. danima ovlaštenih inženjera elektrotehnike.    
 
Započeto s pripremama za pronalaženje poslovnog prostora za područni odbor Rijeka.  
 
Od predviđenog financijskog plana za 2012. godinu nisu potrošena gotovo nikakva sredstva 
jer se nisu organizirali predviđeni seminari i predavanja na teret PO RIJEKA.     
  

Davorin Cukon, dipl.ing.el. 
Predsjednik VPO Rijeka 

 

 
IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA OSIJEK U 2012.g. 

 

Vijeće područnog odbora Osijek ( VPO Osijek ) pokriva sljedeće županije: Osječko-baranjska 
županija, Vukovarsko-srijemska županija, Brodsko-posavska županija, Virovitičko-podravska 
županija, Požeško-slavonska županija 
 
U prošloj,2012 godini,VPO Osijek je doživjelo značajne promjene u svom sastavu. Gosp. 
Vjekoslav Cirak, dipl.ing.el. zbog odlaska u mirovinu je odstupio s mjesta člana VPO Osijek te 
je umjesto njega izabran gosp. Ivan Lešić,dipl.ing.el. Gosp. Berislav Tatarin,dipl.ing.el. je 
odstupio s mjesta predsjednika VPO Osijek, s mjesta člana VPO Osijek i s mjesta člana 
Skupštine HKIE zbog privatnih razloga. Umjesto njega je izabran Damir Miljački,dipl.ing.el. 
kao predsjednik VPO Osijek, gosp. Igor Topalović, dipl.ing.el. kao član VPO Osijek i kao član 
Skupštine HKIE.  
Također, zbog tragičnog događaja, gdje nam je poštovani gosp. Zdravko Pilek,dipl.ing.el. 
naglo preminuo, kao član VPO Osijek je izabran Željko Maksimović,ing.el., a kao član 
Skupštine HKIE je izabran Damir Drokan,dipl.ing.el.  
 
U 2012 godini su održana dva Zbora područnog odbora Osijek i to 30.03.2012 godine i 
01.06.2012 godine gdje su odobrene ove izmjene. U sljedećoj 2013 godini se planira održati 
minimalno jedan Zbor područnog odbora Osijek i to kao izborni Zbor.  
 
Tijekom 2012 godine su održane 4 sjednice Vijeća područnih odbora i to 08.03.2012 u 
Osijeku, 04.05.2012 u Đakovu, 19.09.2012 u Osijeku i 07.11. u Vinkovcima. Sjednice VPO 
Osijek će se održavati u 2013 godine prema planu rada za 2013 godinu. 
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U 2012 godini se na sjednicama VPO Osijek najviše raspravljalo o nedostajućim normama, o 
aktiviranju prostora za VPO Osijek, o manjkavim stegovnim aktima HKIE, o cjeniku usluga 
HKIE te o prijedlozima za izradu sljedećih uputa članovima HKIE: 
 

1. Upute za projektiranje niskog napona 
2. Upute za projektiranje visokog napona 
3. Upute za projektiranje elektroničke komunikacijske mreže 
4. Upute za projektiranje LPS-a 
5. Upute za nadzor 

 
Navedene upute bi bile verificirane od strane HKIE, usuglašene s važećim normama i 
pravilnicima te bi bile obvezno štivo svakog člana HKIE. 
 
Puno puta je istaknuta potreba za boljom koordinacijom unutar tijela HKIE i većim 
informiranjem članstva o radu HKIE. Također, na sjednicama VPO Osijek je raspravljano o 
temama za stručno usavršavanje. Planom rada za 2013 godinu je predviđeno povećanje 
broja seminar u području Područnog odbora Osijek.  
 

Damir Miljački, dipl.ing.el. 
Predsjednik VPO Osijek 

 
 

ČLANARINA I UPISNINA 
 
U 2012.godini članarina i upisnina je ostala nepromijenjena (1.800,00 Kn, odnosno 2.000,00 
Kn). Članovima koji su dužni članarinu šalju se opomene i taj proces je trajan i stalan i u 
skladu je sa Statutom Komore. Nakon dvije opomene pokreće stegovni postupak i 
obavještava predsjednika Komore.  
 

 

ZAKLJUČAK 
 
U protekloj godini postignuti su značajni rezultati. Stekli smo određena iskustva u radu i 
upravljanju našom Komorom. U listopadu 2012. godine smo osnovali trgovačko društvo 
unutar Komore. Otkupili smo od HZN-a norme niskonaponskih električnih instalacija za sve 
područne odbore. Izabrali smo glavnog tajnika HKIE, tako da smo kompletirali stručnu službu 
i dobar dio poslova profesionalizirali. Približava se ulazak Republike Hrvatske u Europsku 
uniju, što donosi veću konkurenciju, ali i nove mogućnosti. U najavi su izmjene zakonske 
regulative zbog prilagodbe Direktivi 2005/ 36/EZ  Europske komisije. To se posebno odnosi 
na izmjene Zakona o prostornom uređenju i gradnji i Zakona o arhitektonskim i inženjerskim 
poslovima i djelatnostima u prostornom uređenju i gradnji.  
 
I u prošloj 2012.godini smo imali stabilno financijsko poslovanje i dobro organizirano 
cjeloživotno obrazovanje. 
 
Iza nas je još jedna krizna godina. Jako se osjetio nedostatak posla zbog nedostatka 
investicija. Bili smo veliki optimisti da će 2012.godina biti godina povećanih aktivnosti u 
sektoru graditeljstva. Očito da taj naš optimizam nije bio sa pokrićem. Svjedoci smo da se 
značajan broj projektantskih tvrtki zatvara. Ne vidimo neke pomake u najavama za 
2013.godinu. Također i znatan broj naših članova se ispisuje ili traži mirovanje članstva. 
 
Poseban akcent smo dali na pregledu stanja s naznačenim problemima ali i prijedlozima 
rješenja iz područja rada članova HKIE, ali i iz elektrotehničke struke u cjelini. O kompletnoj 
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problematici stanja elektrotehničke struke u cjelini smo obavještavali dopisima Ministarstvo 
graditeljstva i prostornoga uređenja. Očekujemo da će se u narednom periodu ozbiljno 
shvatiti problematika naše struke i da će Ministarstvo na čelu sa Ministricom ozbiljno poraditi  
prema većini naših zapažanja. 
 
Obzirom da nam slijedi desetljeće investicija u energetiku, to naredni period očekujemo sa 
znatno više optimizma i da ćemo kao struka zavrijediti mjesto koje nam i pripada u društvu. 
 
Konstatirao bih da sam dobrim dijelom zadovoljan radom Komore. Ipak ima još prostora za 
unapređenje rada. Što se tiče realizacije zacrtanog plana za 2012.godinu, uspjelo se 
realizirati najveći dio planiranih aktivnosti. Naši članovi u svim tijelima HKIE su aktivno 
učestvovali i davali doprinos realizaciji zacrtanih planova Predsjednika HKIE i Upravnog 
odbora HKIE. 
 
Na kraju se želim zahvaliti svim suradnicima: članovima upravnog odbora, predsjednicima 
područnih odbora, članovima odbora i povjerenstava, te djelatnicima tajništva koji su dali, 
svatko u svojoj domeni, značajan doprinos u radu HKIE proteklom razdoblju. 

 
 
Zagreb, 29.03.2013.godine 

Predsjednik HKIE: 
 

Željko Matić, dipl.ing.el.  
 


